
FIFTY-ONE INTERNATIONAL 
District 102           België-Noord 

Club Nr 4   Leuven 

      Rekeningnummer: Bank BE30 2300 0567 3611 

 

Verslag van de Statutaire Vergadering 1005 van vrijdag 24 juni 2022 

Lokaal    : Faculty Club in Leuven 

Voorzitter   : Hans Maris 

Protocolchef  : Ad Van Poppel 

Gastspreker  :  

Onderwerp  : Machtsoverdracht 

 

  

 

 

 

 



1. Algemeenheden: 
1.1 Gegevens over de leden:  
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Naam SR M P E A D C H HBS U L   

Aerts Raymond   1 1               1  Chantal 

Arkens Oger   1 1                   

Cappaert Luc   1   1                Colette 

Coose John   1 1               1  Mieke 

De Beauffort Antoine   1 1               1  Hilde 

Dehaes Emiel   1 1               1  Myriam 

Delaere Pierre   1 1               1  Greet 

Derveaux Marc   1 1               1  Ann 

Devogel Luc                   1     

D'Haemer Walter 1   1               1  Rita 

Forier Danny   1 1               1  Sabine 

Francis Erwin   1 1               1  Hilde 

Geerts Filip   1 1               1  Bieke 

Lacquet Karel 1         1         1  Christina 

Norré Jan   1 1               1  Lieve 

Maris Hans   1 1               1  Jasmin 

Peeters Bert   1 1                  Chantal 

Schreurs Piet   1 1               1  Hilde 

Soete Rik 1         1            Mimie 

Teerlinck Jan                   1    Annie 

Tulkens Peter   1   1                Lieve 

Van Calster Johan   1   1                Lucie 

VDMeersch Lieven   1 1               1  Linda 

Van Eycken Fernand   1 1               1  Betty 

Van Oevelen Dirk   1 1               1  Ria 

Van Poppel Ad   1 1               1  Mirjam 

Van Steen André   1   1                Lieve 

Verbruggen Alfons   1 1               1  Hermine 

Francine Hous                     1   

Paula Elli                     1   

Gaby Pepermans                     1   

Janine Van Hooghte                     1   

 3 23 20 4 0 2 0 0 0 2 23   
 

1.2 Bijkomende gegevens over compensaties: - 

1.3 Bijkomende gegevens over ereaanwezigheden: - 

1.4. Bijkomende gegevens over ereaanwezigheden buiten statistiek: - 

 

 



1.5 Statistiek:  

Clubaanwezigheid: 
      P + C     

= 
      20 + 0     

= 91% 
  SR + M - D - U   3 + 23 - 2 - 2 

                    

Totaal aanwezigheid: 
    P + C + H   

= 
    20 + 0 + 0   

= 91% 
  SR + M - D - U   3 + 23 - 2 - 2 

1.6 Fanions: - 

1.7 Genodigden: - 

1.8 Bezoekers: - 

1.9 Totaal aanwezigen op de vergadering: 43 

 - Aantal leden = 19 

- Aantal seniorleden =  1 

- Aantal dames = 23 

- Aantal genodigden =  - 

- Aantal bezoekers = - 

- Gastspreker = - 

2. Samenvatting van de vergadering: 

Ad Van Poppel opent de 1005de  statutaire vergadering van Fifty-One Club Leuven. 

Het is vandaag 24 juni, 175ste dag van het jaar en Internationale Feeëndag (International Fairy Day): 

Feeën zijn een soort elfen die toverkracht bezitten en de mensen (meestal) helpen. Een fee is vaak een vrouwelijk 

figuur met goede bedoelingen. De magische wezentjes worden vergeleken met elfen. Het verschil tussen de elf en 

de fee is dat de feeën een toverkracht bezitten.  

Dan leest Ad het menu van de avond voor, met grote dank aan Miel voor het opstellen van de menu’s gedurende 

het afgelopen clubjaar. 

 

 



 

Welkom door voorzitter Hans Maris: 

Onze voorzitter Hans Maris heet alle aanwezige leden welkom, inclusief seniorlid Walter D’Haemer & Rita, 

Christina Lacquet en onze eredames Janine Van Hooghten, Gaby Pepermans, Paula Elli en Francine Hous. 

Kaarsen: 

Op elke tafel stond een kaars. Miel vertelde dat deze kaarsen eigenlijk bestemd waren voor Kerstmis maar 

wegens corona niet vroeger werden getoond. Miel heeft zelf de kaarshouders gemaakt met PADOEK hout, een 

tropische maar wel giftige houtsoort. Daarom nam Miel voorzorgen bij het verwerken van dit hout. 

Padouk (of padoek) is - op het gebied van kwaliteit - een van de beste tropisch hardhout soorten. Het 
hardhout komt uit West-Afrika en is relatief zeldzaam. Het groeit namelijk niet in bossen, maar alleen als 
individuele bomen. Het hout heeft een zeer hoge mate van duurzaamheid, is zeer stabiel en vervormt 
nauwelijks. 

Madeleintjes: 

Grote dank aan Jasmin die zelfgebakken madeleintjes als attentie gaf aan alle aanwezige dames. 

Jarige dames: 

Hans gaf een mooie ruiker bloemen aan Janine Van Hooghten, Bert aan Ann Derveaux en Piet aan Hilde De 

Beauffort. Lucie Van Calster kreeg de bloemen thuis gestuurd. Proficiat aan de jarige dames. 

Machtsoverdracht: 

Verslag door John Coose, DAG: 
Het was tijdens dit clubjaar en vooral wegens corona niet eenvoudig om DAG acties te organiseren.  

Vaderdagactie op 12 juni 2022: 

Speciale dank aan Hans en Jasmin, André en Lieve, Ad en Myriam, Erwin: hulp aangeboden maar ziek, Jan Norré, 

Mieke, Piet: opmaken en opvolgen van de bestellingen en resultaatberekening, Johan: bijhouden van de 

betalingen Kiwanis Oud-Heverlee, Kiwanis Artemis  voor hun inzet bij deze DAG-actie ten voordele van De 

Bakermat. 

Ook dank aan Jan Teerlinck samen met Piet die zorgden dat bestellingen konden worden geregistreerd op de 

website van FOC-Leuven. 

Dank aan alle leden die daadwerkelijk financieel deze actie gesteund hebben. 

Resultaat van deze actie: 

Totaal aantal pakketten besteld: 185, waarvan: 

81 door Fifty-One Leuven 

26 door De Bakermat 

52 door Kiwanis Artemis 

26 door Kiwanis Oud-Heverlee 

- Omzet: € 6.365,00, Winst: € 2.320,00 

John Coose blijft nog één jaar voorzitter van DAG tijdens het volgende clubjaar. 

Verslag Penningmeester: 
Omdat penningmeester Johan Van Calster vandaag niet aanwezig kon zijn, neemt Dirk Van Oevelen de honneurs 

waar. Tijdens een etentje met dames, heeft Johan de financiële situatie uitgelegd aan Dirk en ook de “kas” aan 

hem overgedragen, inclusief een digitaal bestand met de financiële gegevens van afgelopen 10 jaar 

De financiële situatie is goed, maar kan beter. Stand bankrekeningen: 

- Zichtrekening: € 2.211, DAG: € 3.218 

- Spaarrekeningen: Club € 96, DAG € 9.183 

- Er is € 2.500 toegezegd voor de actie Oekraïne. 

Dirk Van Oevelen wordt de penningmeester tijdens het volgende clubjaar. 



Verslag Secretaris: 
Marc Derveaux bedankt volgende leden die het hem hebben mogelijk gemaakt om de verslagen te vervolledigen: 

- Ad Van Poppel voor de lijst van aanwezigen en verontschuldigingen en voor de gezegden en de ons 

deugddoende fitness-oefeningen van elke vergadering 

- Danny Forier voor de vele foto’s 

- En ook Hans Maris en enkele andere leden die korte samenvattingen stuurden wanneer hij zelf enkele SV’s 

niet kon bijwonen. 

Ook vertelde Marc dat hij de verslagen zo volledig mogelijk wilde maken en dat hij daarom soms verdere 

informatie zocht op het Internet. 

Tijdens dit clubjaar hebben we toch 19 van de 20 statutaire vergaderingen kunnen organiseren. Slechts de 

nieuwjaarsreceptie kon niet doorgaan omdat de Faculty Club onverwachts gesloten was. 

Behalve de 19 statutaire vergaderingen waren er ook twee Ladies Nights, namelijk op 19 oktober 2021 en 22 april 

2022. 

Beker Jan Van Hooghten: 

Dit clubjaar werd de Beker Jan Van Hooghten uitgereikt aan Hans Maris die enerzijds tijdens alle vergaderingen 

aanwezig was en ook ere-aanwezig was op enkele andere activiteiten. Proficiat Hans. 

Marc overhandigt dan de collier aan Erwin Francis die de nieuwe secretaris wordt tijdens volgend clubjaar. 

Woordje door de nieuwe secretaris Erwin Francis: 

Hij dankt Marc voor de verslagen, maar vertelt ook dat de toekomstige verslagen korter zullen zijn. 😊 

Verslag Protocolchef: 
Ad Van Poppel bedankt alle leden die zich tijdig verontschuldigden wanneer zij een vergadering niet konden 

bijwonen.  

Hij is ervan overtuigd dat de fitness-oefeningen wel degelijk een positieve impact hadden op de gezondheid van 

onze leden. Oordeel zelf maar: 

 

Dan overhandigt Ad de collier aan de nieuwe protocolchef Piet Schreurs. 



Woordje door de nieuwe protocolchef Piet Schreurs: 

Protocol is een bepalend element in de sfeervorming bij de club. 

Hij bedankt Ad voor zijn stijlvolle inzet als protocolchef tijdens dit clubjaar. 

Vanaf september 2022 zullen alle vergaderingen doorgaan in De Jacht in Heverlee. 

Piet vraagt alle leden om de Who-is-Who goed te controleren. 

Verslag Voorzitter Fifty-One Club Leuven: 
Hans blikt terug op dit clubjaar 2021-2022 en legt uit dat zijn motto “Curramus Iterrum” eigenlijk betekent: 

“Komaan, we gaan er nog eens voor!” 

Hij bedankt volgende commissieleden: 

André Van Steen Externe zaken 

Peter Tulkens Expansie 

Fernand Van Eycken Toezicht 

Luc Cappaert Interne zaken 

Jan Teerlinck Website 

En ook volgende leden voor hun inzet voor: 

Jan Teerlinck Website 

Miel Dehaes Contacten bij D102 en voor de prachtige menu’s 

Danny Forier Fotograaf van onze club 

Ook dankt hij de comitéleden die zich ingezet hebben voor het goede verloop van dit clubjaar: 

Filip Geerts, Lieven Vandermeersch, Ad Van Poppel, Johan Van Calster, Marc Derveaux en ook André Van Steen 

voor het geslaagde weekend in april 2022. 

Dan overhandigt Hans zijn collier aan de nieuwe voorzitter Lieven Vandermeersch. 

Woordje door de nieuwe voorzitter Lieven Vandermeersch: 

Hij dank hartelijk Hans en Jasmin. 

“Achting, Verdraagzaamheid en Vriendschap” zijn en blijven de leuzen van Fifty-One. 

Ons doel is blijven samenwerken en verbinden. 

Het nieuwe motto is: “NOS IUNGIT AMICITIA” of “VRIEDSCHAP VERBINDT ONS” 

Vanaf nu wordt ook het nieuwe logo van de stad Leuven opgenomen in onze lay-out. Het nieuwe logo staat voor 

“Evolutie en niet Revolutie”. 

De samenvatting van het nieuwe comité is als volgt  

Functie Naam 

Voorzitter: Lieven Vandermeersch 

Past-Voorzitter: Hans Maris 

1ste ondervoorzitter: Ad Van Poppel 

2de ondervoorzitter: Peter Tulkens 

Protocolchef Piet Schreurs 

Secretaris: Erwin Francis 

Penningmeester: Dirk Van Oevelen 

De vakantievergadering zal doorgaan op zaterdag 27 augustus 2022 met een wandeling in de “Doode Bemde” in 

Oud-Heverlee, een bezoek aan brouwerij De Kroon en een BBQ. 

De eerstvolgende statutaire vergadering is traditioneel een mosselavond en wel op maandag 5 september 2022. 

Dankwoord door protocolchef Piet Schreurs: 

Hij bedankt volgende leden die Fifty-One zullen verlaten: 

- Danny Forier voor de vele en mooie foto’s, voor zijn bijdrage aan DAG, en voor zijn spitsvormige 

opmerkingen. Danny verhuist binnenkort naar Oostende. 

- Marc Derveaux voor zijn 35 bewogen jaren bij Fifty-One, eerst met Fifty-One Club Tervuren dan bij Fifty-One 

Club Dijleland en sinds januari 2012 bij Fifty-One Club Leuven. 



Einde vergadering om 23 uur. 

Volgende vergadering: 

De volgende vergadering is SV 1006 met zomerherinneringen op maandag 5 september 2022 in De Jacht in 

Heverlee. 

Marc Derveaux. 

Secretaris, voor de laatste keer. 

 

 


